



NOTICE OF APPROVAL – AVIS D'APPROBATION

Company: Eastern Scale Magnatech Ltd.,
30 Carnforth Road
Toronto, Ontario
M4A 2K9

Société: Eastern Scale Magnatech Ltd.,
30 Carnforth Road
Toronto, Ontario
M4A 2K9

Manufacturer: Eastern Scale Magnatech
Limited

Fabricant: Eastern Scale Magnatech
Limited

Type of Device: Fully electronic low
profile platform scale.

Appareil: Bascule de sol basse entière-
ment électronique.

<u>MODEL NUMBER</u> <u>No. de modèle</u>	<u>CAPACITY IN POUNDS*</u> <u>Capacité - livres*</u>	<u>WIDTH (in.)</u> <u>Largeur (po.)</u>	<u>LENGTH (in.)</u> <u>Longueur (po.)</u>
ES-1W-LP	5,000	44.25	36
ES-2W-LP	5,000	50.25	42
ES-3W-LP	5,000	62.25	54
ES-4W-LP	10,000	62.25	54
ES-5W-LP	5,000	74.25	66
ES-6W-LP	10,000	74.25	60
ES-7W-LP	15,000	74.25	67
ES-8W-LP	10,000	86.25	78
ES-9W-LP	15,000	86.25	79
ES-10W-LP	10,000	62.25	66
ES-11W-LP	10,000	62.25	78
ES-12W-LP	15,000	62.25	79
ES-13W-LP	10,000	74.25	78
ES-14W-LP	15,000	74.25	79
ES-15W-LP	10,000	74.25	90
ES-16W-LP	20,000	86.25	92
ES-17W-LP	10,000	86.25	90
ES-18W-LP	20,000	86.25	92
ES-19W-LP	10,000	86.25	102
ES-20W-LP	20,000	86.25	104
ES-21W-LP	10,000	86.25	114
ES-22W-LP	20,000	86.25	116

* or metric equivalent.

*ou l'équivalent métrique.

Weight indication is by means of an approved and compatible electronic digital weight indicator.

L'affichage du poids est assuré par tout indicateur pondéral numérique électronique compatible approuvé.

Approved Accessories: Compatible accessories that meet the requirements and perform in accordance with the Weights and Measures Act, Regulations and Specifications may be used.

Description: These scales utilize 4 shear beam load cells mounted on corner stands, outboard of the platform on a base frame. Lateral and longitudinal movement is restricted by bumper bolts mounted on the 4 corner load cell stands. A single sealable junction box is mounted on the base frame for trim compensation and initial adjustment of the load cells.

Condition of Approval: Approval is granted under the Weights and Measures Act, S.C. 1970-71-72, chapter 36, and the Weights and Measures Regulations, C.R.C.c., 1605 for use in Canada under the general conditions of the said Regulations, and under any special conditions listed above.

Reference No.: G6922-E82-10

Accessoires: Les accessoires compatibles qui satisfont aux exigences de construction et de rendement stipulées dans la Loi, le règlement et les spécifications régissant les poids et mesures peuvent être utilisés.

Description: Ces balances comportent 4 dynamomètres de cisaillement montés sur des supports installés à chaque coin d'un châssis séparé de la balance. Chaque support de dynamomètre comporte des boulons de butée qui limitent le mouvement latéral et longitudinal du tablier. Une seule boîte de jonction plombable est installée sur le châssis à des fins d'équilibrage et de réglage initial des dynamomètres.

Condition d'approbation: L'approbation est accordée conformément à la Loi sur les poids et mesures S.R.C. 1970-71-72, chapitre 36, et au règlement d'application C.R.C.c., 1605. L'emploi est autorisé au Canada sous réserve des conditions générales dudit règlement, et de toutes les conditions particulières formulées dans le présent avis.

No. de référence: G6922-E82-10


W.R. Virtue

Chief
Legal Metrology Laboratories

Chef
Laboratoires de la Métrologie légale

AVR - 5 1983